

Rapicide® PA

High Level Disinfectant
for Endoscope Reprocessing

DIRECTIONS FOR USE

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

DANGER

WARNING

For endoscope reprocessing in an automated endoscope reprocessor only. Part A and B can not be used separately.

PACKAGING:

4 Bottles per Case (20 Liters)

2 Bottles of Part A X 5 Liters

2 Bottles of Part B X 5 Liters

Catalog #: ML02-0116

Distributed in Canada by:

CARSEN MEDICAL INC.

14-151 Amber Street

Markham, Ontario, Canada L3R3B3

Phone: 866.677.4121

MEDIVATORS®

Manufactured in the USA by:



MINNTECH CORPORATION

14605 28th Avenue North

Minneapolis, MN 55447 USA

Toll Free: (800) 444-4729

FAX: (763) 553-2499

DESCRIPTION OF ACTIVATED SOLUTION

Part A & Part B –

Concentrated high level disinfecting solution, with sporicidal activity when used in an automated endoscope reprocessing system.

PRODUCT EFFICACY:

For high level disinfection of endoscopes. Contact time five (5) minutes at 30°C. Sporicidal efficacy in 5 hours at 30°C.

DIRECTIONS FOR USE:

Connect one bottle of Part A and one bottle of Part B to an automated endoscope reprocessor per user manual instructions. Ensure the automated endoscope reprocessor mixes the correct volumes of water, Part A and Part B to achieve at least 850 ppm of peracetic acid (Minimum Recommended Concentration). Check the use solution with a Rapicide PA Test Strip to ensure that it is above MRC.

COMPATIBILITY:

The activated solution has been shown to be highly compatible with the materials of endoscopes and the Automated Endoscope Reprocessor. Data is on file with the manufacturer.

STORAGE:

Keep away from children. Keep in a dry place and store at room temperature away from heating sources. Expiration date applies to properly preserved unused product. Do not use after expiration date. The product may be used for three (3) weeks after the containers are opened. DO NOT use after that time has expired.

The activated and diluted (A+B) product does not require additional specific safety measures for people or the environment. After use the spent solutions must be disposed of following Local, Provincial and Federal Regulations.

Rapicide® PA

High Level Disinfectant
for Endoscope Reprocessing

INDICATION D'UTILISATION

TENIR HORS DE LA PORTÉE DES INFANTS

DANGER

WARNING

Retraitemet dans une laveuse d'endoscopes automatique uniquement. Les parties A et B ne peuvent pas être utilisées de façon séparée.

EMBALLAGE :

4 bouteilles par caisse (20 litres)

2 bouteilles de Partie A X 5 litres

2 bouteilles de Partie B X 5 litres

Numéro de catalogue : ML02-0116

Distribué par:

CARSEN MEDICAL INC.

14-151 Amber St.

Markham, Ontario, Canada L3R3B3

Phone: 866.677.4121

DESCRIPTION DE LA SOLUTION ACTIVÉE

Partie A et Partie B –

Solution désinfectante concentrée et puissante, avec activité sporicide lorsqu'utilisée dans un système de retraitement d'endoscopes automatique.

EFFICACITÉ DU PRODUIT:

Pour désinfection puissante des endoscopes. 5 minutes de durée de contact à 30°C. Efficacité sporicide en 5 heures à 30°C.

INDICATIONS D'UTILISATION :

Fixer une bouteille « Partie A » et une bouteille « Partie B » à un reprocessseur d'endoscope automatique selon les instructions du manuel de l'utilisateur. S'assurer que le reprocessseur d'endoscope automatique effectue le mélange des volumes adéquats d'eau, de la « Partie A » et de la « Partie B » pour atteindre un taux de 850 ppm d'acide péricacétique (concentration minimale recommandée). Vérifier la solution utilisée avec une bande d'essai Rapicide PA pour s'assurer qu'elle ne dépasse pas MRC.

COMPATIBILITÉ :

La solution activée a été prouvée être hautement compatible avec les matières des endoscopes et de la laveuse d'endoscopes automatique. Les données sont déposées par le fabricant.

Entreposage:

Ne pas laisser à la portée des enfants. Garder à un endroit sec et entreposer dans une salle éloignée des sources thermiques. La date de péremption s'applique aux produits non-utilisées et convenablement préservés. NE PAS UTILISER APRÈS LA DATE DE PÉREMPTION. Le produit peut être utilisé pendant trois (3) semaines après l'ouverture des contenants. NE PAS utiliser après l'expiration de cette période.

Le produit activé et dilué (A+B) ne requiert pas d'autres mesures de sécurité pour les personnes ou l'environnement. Jeter tout matériau inutilisé incluant le contenant conformément aux règlements locaux, provinciaux et fédéraux.

MEDIVATORS®

Fabriqué aux Etats-Unis par:



MINNTECH CORPORATION
14605 28th Avenue North
Minneapolis, MN 55447 USA
Toll Free: (800) 444-4729
FAX: (763) 553-2499

© 2011, MINNTECH CORPORATION
50097-381/B